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Abstract (en)
[origin: WO9002226A1] Road-surface material intended for dressing asphalted roads comprises crushed rock-material, such as quartzite (SiO2) and
a binder, such as pitch. The invention is characterised in that the road-surfacing material also includes an additive material which will fluoresce when
irradiated with ultraviolet light and which has been produced by melting-down a mineral and doping the mineral with a substance wich will cause the
mineral concerned to fluoresce, and by granulating and/or crushing the material to a particle size corresponding to the particle size of the quartzite.

Abstract (fr)
Le matériau de revétement routier décrit, qui est destiné a recouvrir des routes asphaltées, comprend des pierres concassées, par exemple en
quartzite (SiO2), et un liant constitué par exemple par de la poix. La présente invention se caractérise en ce que le matériau de revétement routier
contient également un matériau additif, qui devient fluorescent lorsqu'il est exposé a un rayonnement ultraviolet et qui est produit par fusion d'un
minéral et par enduisage du minéral avec une substance qui le rend fluorescent, le matériau additif étant en outre broyé et/ou concassé jusqu'a
présenter une granulométrie qui correspond a la granulométrie du quartzite.
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